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استاندار: 
 تیمی از وزارت بهداشت 

برای بررسی پروژه های بیمارستانی به یزد می آید
یزد- صادقی مقدم- اســتاندار یزد با اشاره 
به قرارگرفتن برخی پروژه های بیمارستانی 
اســتان در مراحل پایانی، گفــت: در پرتو 
پیگیری های صورت گرفته، به زودی تیمی 
از وزارت بهداشــت و درمان جهت بررسی 
مسائل این پروژه ها به استان اعزام می شود.

 مهران فاطمی در نشســت با مسوولان شهرستان 
اشکذر که به منظور بررسی مصداقی مسائل اولویت دار 

این منطقه برگزار شد ضمن بررسی آخرین وضعیت اجرای پروژه بیمارستانی حضرت زینب )س( 
اشــکذر، اظهار داشت: تیم مدیریتی استان با نگاه ویژه به پروژه های حوزه بهداشت و درمان، 
مسائل آن ها را در سطح ملی پیگیری می کند.وی بیمارستان حضرت زینب )س( اشکذر را 
یکی از پروژه های مورد بازدید تیم اعزامی وزارت بهداشت و درمان عنوان کرد و همچنین با 
اشاره به پروژه تکمیل ساختمان نیمه تمام فنی و حرفه ای شهرستان، خاطرنشان کرد: این پروژه 
یکی از مصوبات سفر رئیس جمهور به استان است و باید اقدامات لازم جهت سرعت بخشی 
به روند اجرای این پروژه انجام شود.استاندار یزد همچنین به صورت مصداقی مسائل مربوط به 
پروژه های نیمه تمام اولویت دار شهرســتان در برخی حوزه ها را بررسی و بر برگزاری جلسه 
ویژه ای با حضور سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان یزد و دستگاه های متولی جهت شتاب 

بخشی به اجرای پروژه ها تاکید کرد.

کسب رتبه برتر همکار شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی 
در هشتمین دوره مسابقات سراسری تیراندازی وزارت نیرو

اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی 
: سید مجید قاســمی رئیس اداره خدمات 
مشترکین شــرکت آب و فاضلاب استان 
مرکزی با حضور در هشتمین دوره مسابقات 
سراســری تیراندازی برادران وزارت نیرو 
توانست رتبه اول را در رشته تفنگ بدست 

آورد.
این دوره مســابقات به مناسبت گرامیداشت شهدای 

صنعت آب و برق کشور در قالب 2۰ تیم و ۹2 تیرانداز از 18 لغایت 21 مهرماه به میزبانی استان 
لرستان برگزار شد.

شهردار کرج:
اتصال مترو کرج به  مترو تهران از اولویت های اصلی 

شهرداری کرج است
شهردار کرج گفت: عملیات روسازی و ریل گذاری حد فاصل ایستگاه چهار 

راه طالقانی تا ایستگاه شهید سلطانی در حال انجام است.
مهرداد کیانی در بازدید از روند پیشرفت تونل های حفاری شده قطار شهری کرج اظهار کرد: 
توسعه مترو از اقدامات زیرساختی شهر است که نقش به سزایی در حمل و نقل عمومی و گذر 
از گره های ترافیکی دارد.وی افزود: در حال حاضر اتصال قطارشــهری کرج به ایستگاه شهید 
سلطانی در خط پنج متروی تهران از اولویت های اصلی مدیریت شهری کرج است.شهردار کرج 
گفت: از مسیر هشت کیلومتری ایستگاه چهارراه طالقانی تا ایستگاه شهید سلطانی، سه کیلومتر 
عملیات روسازی و ریل گذاری انجام شده و ریل گذاری مابقی مسیر و ایستگاه های میانی هفت 
تیر، مصباح و امام حسین )ع( با سرعت مطلوبی در حال انجام است.کیانی با اشاره به پیشرفت 
فیزیکی ۵۷ درصدی ایستگاه شهید سلطانی، بیان کرد: با تلاش شبانه روزی همکارانم در سازمان 
حمل و نقل ریلی شهرداری کرج، ایستگاه های مترو یک به یک در حال تکمیل و خدمات رسانی 
شایسته به شهروندان هستند.وی در پایان به نقش مهم تعمیرگاه موقت برای تعمیر و نگهداری 
قطارها، اشاره کرد و افزود: عملیات ساخت تعمیرگاه موقت قطارشهری کرج با ۷۰ درصد پیشرفت 

فیزیکی انجام کار در حال اجراست که عملیات بتن ریزی آن تا پایان هفته به اتمام می رسد.

برگزاری اولین جشنواره عسل شهرستان تفرش 
ونمایشگاه عرضه مستقیم عسل و فرآورده های عسل

اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی: 
به گــزارش روابط عمومی ســازمان جهاد 
کشاورزی استان مرکزی، مهندس صفری 
با اشاره به ظرفیت های شهرستان درتولید 
عســل گفت شهرســتان تفرش به دلیل 
دارابودن شرایط آب هوایی مناسب ،توانمندی 
خاصی در حوزه تولید عسل مرغوب وباکیفیت 
دارد. رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان 

مرکزی گفت: سالیانه بیش از۱۱۱۵ تن عسل از ۱۳۰ هزار کلنی عسل در 
استان تولید می شود. 

علی صفری با اشاره به فعالیت 1۳۵ زنبوردار در استان و کشب رتبه 1۹ در کشور خبر داد. وی 
درپایان گفت این جشنواره با اهداف ثبت وشناساندن عسل شهرستان تفرش ومعرفی الگوهای 
مناســب تغذیه ای وترویج مصرف عسل وآشنایی مردم با خواص آن برگزارگردیده است.وی 
دربیان ضرورت برگزاری چنین جشــنواره هایی گفت میبایست عسل شهرستان را در مقابل 

آسیب ها و مشکلات این صنعت رابررسی و در جهت رفع آنها اقدام کرد.

مدیرعامل هلدینگ لجستیک گروه انتخاب خبرداد:
دریافت مجوز اولین پروانه اپراتوری پستی

اصفهان -بهمن راعی: هلدینگ لجستیک 
گروه انتخاب، اولین پروانه اپراتوری پستی 
به شــکل جدید در نوع بین الملل و داخلی را 

دریافت کرد.
مدیرعامل هلدینگ لجســتیک گروه انتخاب گفت: 
با تلاش همکاران دکاپســت و به پشــتوانه هلدینگ 
دکالجستیک و افراد متخصص و مجرب در حوزه پست 
و لجستیک، فن آوری موفق شدیم با برنامه ریزی های 

انجام شده در عرض کوتاه ترین زمان، پروانه پستی از نوع داخلی و بین الملل بر اساس اصول 
اجرایی مصوبه کمســیون تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی  در ســال 1۴۰۰ را اخذ و برای 
ایجاد اپراتور پستی مجوز دریافت نماییم.هومن پشنگیان افزود: یکی از مهمترین زیرساخت های 
اپراتورهای پستی داشتن نرم افزار جامعِ قبول و مبادله و توزیع مرسولات و محمولات بوده که 
دکاپست با دانش فنی بالا توانسته است یکی از بهترین نرم افزارهای موجود را تهیه و با تجهیز 
دفاتر مبادله، ایجاد شبکه خطوط پستی و استفاده از امکانات نمایندگی های سطح کشور فعالیت 
خود را بستر سازی نماید. بر اساس پروانه صادره، دکاپست موظف است ظرف ۳ ماه آینده فعالیت 
خود را در بیش از 2۶۳ شهر کشور و حوزه بین الملل آغاز نماید. این پروانه در تاریخ 2۹ مرداد 
ماه سال جاری صادر شده و در نوع خود اولین پروانه اپراتوری به شکل جدید در نوع بین الملل 
و داخلی می باشد.شایان ذکر است شرکت پیشرو شتابان انتخاب با برند تجاری دکاپست یکی 
از شرکت های زیر مجموعه هلدینگ دکالجستیک  است. این شرکت فعالیت رسمی خود را از 

سال 1۴۰2 بصورت رسمی در حوزه پست، لجستیک و  فن آوری آغاز نمود.

درآمد ۴۷۳ میلیارد تومانی گمرک استان یزد
یزد- صادقی مقدم- مدیرکل گمرک اســتان یزد گفت: مجموع درآمد های 
گمرک یزد در ۶ ماهه نخســت سال جاری به ۴۷۳ میلیارد تومان رسید که 
شــامل بیش از ۲۱۱ میلیارد تومان پرداخت قطعی و ۲۶۲ میلیارد تومان 

ضمانت نامه بانکی است.
محمد حسین ســلمانی افزود: 211 میلیارد تومان دریافت قطعی گمرک یزد به خزانه واریز 
شــده، همچنین در این مدت بیش از 1۳۵ میلیارد تومان مالیات بر ارزش افزوده و ۵8 میلیارد 
تومان حقوق ورودی سایر کالا ها در گمرک یزد وصول شده است.وی اظهار داشت: گمرک یزد 
همچنین برای جبران کمبود نقدینگی و کمک به واحد های تولیدی، فعالان اقتصادی مجاز و 
شرکت های دانش بنیان و نوآور بیش از 2۶2 میلیارد تومان ضمانت نامه بانکی به جای پرداخت 
قطعی از واردکنندگان دریافت کرده که این میزان بیش از پرداخت قطعی وصولی است.سلمانی 
افزود: دریافت ضمانت نامه بانکی بخشی از تسهیلات گمرک به واحد های تولیدی و فعالان 
اقتصادی مجاز است که طبق آن واردکنندگان می توانند کالای خود را با ارائه ضمانت نامه بانکی 
از گمرک ترخیص و حقوق و عوارض گمرکی را در پایان سال مالی پرداخت کنند.وی یادآور شد: 
همچنین در این مدت بیش از 2 میلیارد و ۴۹۴ میلیون تومان درآمد های استانی در گمرک یزد 

وصول شده که نسبت به مدت مشابه در سال قبل از آن حدود ۵۳ درصد رشد دارد.
مدیرکل گمرک استان یزد گفت: درآمد های وصولی گمرک یزد در ۶ ماهه ابتدائی سال جاری 

در 2۰ ردیف درآمدی شامل حقوق ورودی کالاها، مالیات و عوارض گمرکی وصول شده است.

اخبار کوتاه 

اصفهان_محسن راعی: حسین اکبریان 
با اشاره به اجرای سه مرحله از مدیریت 
چرخه بهــره وری درآبفای اســتان 
اصفهان گفت: در مرحله اول شناخت و 
امکان سنجی  وضع موجود بخش های 
مختلف شــرکت  از طریق مطالعه و 
بررسی ساختار تشکیلاتی ، فرایندها، 
زیرســاخت ها ، توانمنــدی ها ونیز  
مصاحبه با معاونین و مدیران انجام شد.

وی افزود:در مرحله دوم شاخص های عمومی و تخصصی طراحی و با سنجش 
این شاخص ها طی ۵ ســال گذشته نتایج محاسبات گزارش و در مرحله سوم 
با تجزیه وتحلیل نتایج حاصله ،مشکلات شناســایی و بر اساس آن راهبردها، 

راهکارهاوبرنامه های عملیاتی تدوین می شوند.
مدیرعامل آبفای استان اصفهان با بیان اینکه کارگروه تخصصی بهره وری در 
آبفای اســتان اصفهان تشکیل شده است تصریح کرد: به منظور استقرار هر چه 
بهتر و دقیق تر چرخه مدیریت بهره وری در تمام بخش ها، کارگروه تخصصی 
بهره  وری با هدف اســتخراج شــاخص های تخصصی هــر بخش و طراحی 

پروژه های بهبود  تشکیل شده است.
اکبریان به ضرورت استقرار چرخه مدیریت بهره وری در آبفای استان اصفهان 
پرداخت و عنوان کرد:  با استقرار چرخه مدیریت بهره وری،  بستر اصلاح و بهبود 
فرایندها در تمام زمینه ها بیش از گذشته میسر می شود چرا که علاوه بر تعیین، 

تدوین و اندازه گیری  شــاخص های بهره وری 
مناســب برای هر بخش ، تحلیل نقاط ضعف و 
قوت چگونگی اجرای فرایند ها هم در صنعت ابفا 

بررسی و عارضه یابی می شود.
وی اعلام کرد: از این پس با اســتقرار  چرخه 
مدیریــت بهره وری در ابفای اســتان مدیریت 
تمام منابع ازجمله بهره وری منابع ابی، بهره وری 
منابع مالی ، بهره وری در بکارگیری تجهیزات، 
بهره وری در اســتفاده از مواد اولیه و انرژی و در 
نهایت بهره وری نیروی انسانی با توجه به  تعیین و تدوین شاخص های بدست 
آمده  محاسبه خواهد شــدتا شاهد ارتقای بهره وری در تمام بخش ها باشیم و 
بتوانیم به طور مستمر و پایدار خدمات آبفا را همچنان در اختیار متقاضیان قراردهیم.
مدیرعامل آبفای استان اصفهان به  عوامل تاثیر گذار بر افزایش بهره وری در 
محیط کار پرداخت و خاطر نشان ساخت:پشتیبانی و حمایت ازکارها ، ایده های 
خلاقانه و نوآور، به روزرسانی دانش و بهبود  مهارت های کارکنان در تمام رده های 
شغلی، بهره مندی از تکنولوژی و تجهیزات نوین و اشتراک گذاری تجربیات از 
مهمترین عواملی است که در راستای ارتقای بهره وری در دستور کار شرکت آبفای 
استان اصفهان قرار دارد.   اکبریان اعلام کرد: هر یک ازاین عوامل موثر در ارتقای 
بهره وری در صورتی که به درستی رعایت شوند ، موجب دستیابی و پیشبرد اهداف 
از پیش تعیین شده خواهند شد و چرخه بهره وری در ابفای استان اصفهان بدرستی 

به گردش در می آید.  

آذربایجان شــرقی - مسلمی: مدیر 
شــیلات و امور آبزیان سازمان جهاد 
کشاورزی آذربایجان شرقی از صادرات 
نخستین محموله ماهیان زینتی تولیدی 
استان خبر داد و گفت: چهار نوع ماهی 
زینتی شامل خانواده دیسکس، اسکار، 
کوپی و گلدفیش به اربیل عراق صادر 

شد.
جواد گوزلی اظهار کرد: این محموله صادراتی به 

صورت رسمی پس از اخذ مجوزهای لازم برای نخستین بار از استان به مقصد 
کشور عراق ارسال شد.

وی گفت: اکنون ۳۰ گونه از ماهیان زینتی و آکواریومی شناخته شده در آذربایجان 
شرقی تولید می شود و شهرستان های تبریز و آذرشهر قطب های مهم تکثیر و 
پرورش این نوع ماهیان در شمال غرب کشور هستند و توسعه و رشد تولید در این 
شهرستان ها برای ارزآوری و ایجاد اشتغال مناسب با نگاهی جدی تر دنبال می شود.
وی ادامه داد: اگرچه بخش های مختلف شــیلات همواره مورد توجه و تاکید 
مسئولان برای اشتغالزایی و رشد و توسعه اقتصادی است اما پرورش ماهیان زینتی 
به دلیل زودبازده بودن و بازارپســندی، علاقه مندی مردم، داشتن امکانات اولیه 
تولید، فروش و درآمدمناسب و نزدیکی به کشورهای همسایه برای صادرات ماهی، 

جایگاهی ویژه برای علاقه مندان به سرمایه گذاری در استان دارد.
مدیر شــیلات و امور آبزیان آذربایجان شــرقی با اشاره به تولید 1۶ میلیون و 

۳۰۹هزار قطعه ماهی زینتی در ســال 1۴۰1 در 
مجموع 111واحد پرورشــی در وسعت 2۷ هزار 
و 8۶۰ مترمربع، گفت: تولید ماهیان زینتی برای 
حداقل ۶۳۵ نفر فرصت اشتغال مستقیم و یک 
هزار و 2۷۰ نفر اشتغال غیرمستقیم ایجاد کرده 
است. وی با بیان اینکه آذربایجان شرقی در تولید 
ماهیان زینتی جزو رتبه های برتر کشوری است و 
می توان با افتخار اعلام کرد این صنعت در استان 
یکی از راهکارهای رشــد تولید و ارزآوری است، 
خاطرنشان کرد: پرورش ماهیان زینتی، صنعتی نوپا است و با سرمایه کم می تواند 
مولد اشتغال و تولید ثروت باشد و در آذربایجان شرقی ۵۰ فروشگاه در حوزه فروش 
لوازم و تجهیزات آکواریومی و ماهیان زینتی فعال است که ماهیان تولیدی استان را 

در اختیار شهروندان قرار می دهند.
گوزلی گفت: عبور از وضع موجود سنتی با کیفی کردن تولید و ارتقاء بهره وری 
با استفاده از سامانه های بهینه سازی تولید و همچنین ساخت نمایشگاه دائمی 
ماهیان زینتی، ایجاد اشتغال و تبادل اطلاعات و عرضه، تجارت و جذب گردشگر 
داخلی و خارجی و ارزآوری جزو اولویت های برنامه های شیلات استان درخصوص 

ماهیان زینتی است.
وی افزود: با وجود ظرفیت های بالقوه اســتانی درخصوص گردشــگری آبزی 
پروری در صورت توجه و ایجاد نمایشگاه  دائمی ماهیان زینتی، شاهد رونق صنعت 

گردشگری و پویایی اقتصادی در استان خواهیم بود.

مدیرعامل آبفای استان اصفهان خبر داد: مدیر شیلات و امور آبزیان سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی خبر داد؛

 استقرار چرخه مدیریت  بهره وری
 تا پایان آذر ماه  سال جاری در آبفای استان اصفهان

 صادرات چهار نوع ماهی زینتی
 از آذربایجان شرقی به عراق

رئیس کمیســیون عمران و حمل و نقل شورای 
اســلامی شــهر کرج گفت: حل معضل ترافیک 
شهری تنها با انجام پروژه های عمرانی برطرف 

نمی شود و نیازمند کمک سایر دستگاه هاست.
به گزارش خبرنگار ما – فاطمه حسن آبی - به مناسبت هفته 
ی نیروی انتظامی رئیس به همراه اعضای شورای اسلامی شهر 
کرج و با همراهی شهردار و مدیران شهری با فرماندهی نیروی 

انتظامی دیدار و گفتگو کردند.
در این دیدار حســین مهاجری ضمن گرامی داشــتن یاد و 
خاطره شهدای گرانقدر نیروی انتظامی این هفته را به تمامی 

زحمت کشــان تبریک گفت و با تاکید بر تعامل دوجانبه بین 
مدیریت شهری و نیروی انتظامی اظهار داشت: برای حل شدن 
مشکلات شــهری و بخصوص ترافیک شهری تنها احداث 
پروژه های عمرانی کافی نمی باشد و حل این معضل نیازمند 

کمک و همکاری بیشتر نیروی انتظامی و شهرداری است.
رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر 
کرج اذعان کرد: توجه به علائم ترافیکی و راهنمایی در برخی 
نقاط شهر موجب می شود تا ترافیک شهری تا حد چشم گیری 
کاهش بیابد، در برخی نقاط شهر مانند جلوی بازار روز ها و مراکز 
خرید، تجاری، مدارس، خودرو ها با توقف در مکان های توقف 

ممنوع و دوبله ایستادن موجب می شود تا ترافیک سنگینی ایجاد 
شود که این مشکل تا حد زیادی با کمک و استقرار نیروهای 
انتظامی می تواند کاهش یابد تا مردم تردد راحت تری داشته 
باشند. مهاجری در بخش دیگری از سخنانش به معضل سد 
معبر اشــاره کرد و افزود: یکی دیگر از مشکلات اساسی که 
نیاز به نظارت و کنترل شــهرداری دارد و در این راستا نیازمند 
کمک و تعامل نیروی انتظامی هم هستیم موضوع سد معبر 
توسط وانت بارها و یا دستفروشان و حتی مغازه هایی است که 
تابلوها و وسائل خود را در محل عبور ماشین ها و یا حتی پیاده 
روها می گذارند، نیروی انتظامی با همکاری و تعامل در خصوص 

اجرای احکام دادستانی و ... می تواند کمک بزرگی به رفع این 
گونه مشکلات داشته باشد.

عضو شورای اسلامی شهر کرج یادآور شد: سهم شهرداری 
از جریمه ها و تخلفات راهنمایی و رانندگی که بر اساس قانون 
درآمد پایدار و هزینه شهرداری ها و دهیاری ها باید به حساب 
تمرکز وجوه وزارت کشور نزد خزانه داری کشور پرداخت شود تا 
وزارت مزبور مبلغ را به شهرداری پرداخت نماید باید به موقع و به 
صورت هر ماه پرداخت شود تا در ر استای حمل و نقل عمومی 
مصرف شود اما سهم شهرداری از جرائم راهنمایی و رانندگی به 

درستی پرداخت نمی شود!

حل معضل ترافیک شهری با انجام پروژه های عمرانی برطرف نمی شود

نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد گفت: در ادامه 
بررســی لایحه برنامه هفتم توسعه، جزء ۴ بند ب 
ماده ۴۸ تصویب شد و بر اساس آن وزارت صمت 
مکلف شد تمام اطلاعات پایه زمین شناسی )اعم 
از نقشه های زمین شناسی، نقشه های ژئوشیمی 
و ژئوفیزیک هوایی( و مفاد گزارش های اکتشــاف 
محدوده ها و پهنه ها را در پایان ســال اول برنامه 

منتشر و به صورت برخط در اختیار عموم بگذارد.
مهدی عسگری در دفاع از مصوبه کمیسیون تلفیق برنامه هفتم، 
با بیان اینکه بحث معدن یکی از اولویت های مهم کشور است، 
عنوان کرد: یکی از نیازهای اساسی ما برای رشد بخش معدن، 
تولید اطلاعات پایه زمین شناسی و نقشه های پایه است که توسط 

دستگاه های مختلف دنبال می شود، اما مشکل عمده این است که 
این اطلاعات دچار انحصار است، یعنی نه در اختیار دیگر دستگاه ها 

قرار داده می شود و نه در اختیار مردم  و بخش خصوصی.
نایب رئیس کمیســیون صنایع و معادن افزود: به دلیل فقدان 
اطلاعات نقشــه های زمین شناسی، بخش خصوصی عملا 
باید با چشــمان بســته در این حوزه حرکت و سرمایه گذاری 
انجام دهد، چرا که بدون این اطلاعات و نقشــه های پایه دقیقا 
مشخص نمی شود در چه نقاطی امکان عملیات های اکتشافی و 

سرمایه گذاری وجود دارد.
عضو کمیسیون تلفیق برنامه هفتم تصریح کرد: در این حکم 
به درســتی دو خلاء هدفگذاری و برطرف شده است که یکی 
بحث تولید و تجمیع اطلاعات پایه زمین شناسی است که توسط 

دستگاه ها، وزارتخانه ها، نهادها و ارگان های مختلف انجام می 
شود، همه اینها مکلف شدند اطلاعاتی که تولید می کنند را در 
اختیار سازمان زمین شناسی و اکتشافات معدنی قرار دهند، یعنی 
در یک نقطه، تجمیع این اطلاعات صورت می گیرد و در مرحله 
بعد آن اطلاعاتی که مورد نیاز است توسط این سازمان منتشر و 
به صورت آنلاین در اختیار عموم مردم و ذینفعان هم قرار داده 

می شود.
عسگری ادامه داد: به این ترتیب با شفافیت و رفع انحصار و رانت 
اطلاعاتــی، در واقع این خلاء در دو بخش تولید اطلاعات پایه 
زمین شناسی و همچنین انتشار آن اطلاعات جهت بهره برداری 
مردم و ذینفعان برطرف می شود.گفتنی است، این بند از لایحه 

برنامه هفتم با اکثریت آراء به تصویب نمایندگان مجلس رسید.

نایب رئیس کمیسیون صنایع و معادن خبر داد

پایان انحصار اطلاعات پایه زمین شناسی و پهنه های معدنی

اجتماعی  و  امنیتــی  معاون سیاســی، 
استانداری البرز و رییس ستاد انتخابات 
اســتان البرز در اولین نشست رسمی با 
اعضای معتمدین هیأت اجرایی ســتاد 
انتخابات شهرســتان کــرج، افزایش 
مشــارکت حداکثری را موجب مأیوس 
شدن دشــمنان نظام جمهوری اسلامی 
دانست و گفت: ۵ هزار نفر در استان البرز 

انتخابات اسفندماه را برگزار می کنند.
مرتضی ولی پوری، معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استانداری البرز و رییس ستاد انتخابات استان البرز 
شنبه، 22 مهر 1۴۰2 در اولین نشست رسمی با اعضای معتمدین هیات اجرایی ستاد انتخابات شهرستان کرج 
در فرمانداری کرج، گفت: شما معتمد و مورد اعتماد مردم هستید و اینکه نظام و مردم به شما اعتماد نموده اند 
مایه فخر و مباهات و عزت و افتخار اســت.وی در ادامه با اشــاره به اهمیت انتخابات سال جاری و مشارکت 
حداکثری، تصریح کرد: همه کارشناسان معتقدند به هر میزان آرا به صندوق ها انداخته شود دشمن مأیوس و 

ناامید تر می شود. 
رییس ستاد انتخابات استان البرز، افزود: تلاش کنیم زمینه حضور گسترده مردم را در راستای منویات مقام 
معظم رهبری طبق ۴ مولفه امنیت، سلامت، مشارکت و رقابت با رعایت بی طرفی و شأن قانونی، فراهم نماییم. 
رییس ستاد انتخابات استان البرز با بیان اینکه تا اکنون ۷2۴ صندوق اخذ رأی برای کرج پیش بینی شده است؛ 

افزود: در استان البرز ۵ هزار نفر برای برگزاری انتخابات مشارکت خواهند داشت.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری البرز در ادامه ضمن قدردانی از فرماندار کرج برای تشکیل بموقع 
و برگزاری انتخابات معتمدین هیات اجرایی شهرستان کرج، گفت: البرز در پیش ثبت نام ها ممتاز بوده و امیدوار 

هستیم برای ادامه فرایندها نیز بتوانیم با رعایت اصل بی طرفی و حضور گسترده، در استان البرز سرآمد باشیم.

رییس اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای  شهرســتان کبودرآهنگ 
از بهســازی  روکش آسفالت محور خبر ارخی گمین قلعه کیتو به طول 
۸کیلومتر طی سال جاری با اعتباری بالغ بر  ۱۷میلیارد و ششصد میلیون 

تومان با پیگیری مسئولان استانی و شهرستانی خبر داد. 
 حســین حسینی عهد افزود: این اعتبار از محل منابع ملی تخصیص یافته که موجب 
رضایتمندی اهالی و  کاربران جاده ای این محور  شــده است.  وی یادآور شد:مهمترین 
دلیل تخریب رویه آســفالت در محورهای روستایی وقوع معادن سنگ ،  پوکه معدنی و 
سایر مصالح ساختمانی است که به دلیل عدم رعایت تناژ استاندارد با حمل تناژ مازاد باعث 

تخریب می گردند که لازم است کلیه معادن نسبت به نصب و احداث باسکول در خروجی معدن و همچنین استقرار شرکت های حمل و نقل جهت 
بهره مندی سهم مالکانه و 1۵ درصد فروش برای بهسازی راه روستایی وقوع معدن هزینه گردد. وی یکی دیگر از  اقدامات مهم این اداره  را  افزایش 
نظارت بر تردد کاربران جاده ای شامل مسافران و ناوگان حمل و نقل عمومی بار و مسافر در جهت کاهش سوانح جاده ای در  محورهای مواصلاتی 
دانست.  رییس اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای شهرستان کبودرآهنگ تاکید کرد: با  پیگیری های انجام گرفته  نصب و بهره برداری از 1۶ سامانه 
پلاک خوان ثبت تخلفات جهت حوزه راهداری شهرستان  با مساعدت اداره کل با اعتبار نزدیک به 1۶ میلیارد تومان از منابع ملی نصب شده است که  
سهم عمده ای در کاهش سوانح جاده ای محورهای مجهز  به سامانه های مذکور داشته است.  حسینی یاد آور شد: آشکار سازی ، اصلاح  و رفع نقاط 
حادثه خیر در جهت افزایش ایمنی و کاهش سوانح و تصادفات در جاده ها  مهمترین هدف سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای بوده و این اداره 
نیز با اجرای طرح ها و برنامه های متناسب با اعتبارات تخصیص یافته بدنبال تحقق این موضوع  بوده است .  وی  اقداماتی از قبیل تعمیر و بهره برداری 
سیستم های روشنایی به طول ۴ کیلومتر، خط کشی محورهای موصلاتی  12۵ کیلومتر  ، اجرای شیار لرزاننده طولی و عرضی  2۵  کیلومتر ، احداث 
2۴ مورد سرعتکاه بر اساس مصوبات کمیسیون ایمنی استان و شورای ترافیک شهرستان ،نصب ، تعمیر و بهسازی 1۳۵۰ عدد تابلو انتظامی ، اخباری 
و...  رنگ آمیزی  و آشکار سازی نقاط مستعد حادثه به تعداد ۶۵ فقره ،2۰ هزار  متر مکعب  ترانشه برداری و خاکریزی نقاط پرتگاهی و  ۹۰  کیلومتر شانه  
سازی با استفاده از ظرفیت  اکیپ امانی اداره  ، نصب ، تعمیر و  مرمت. شده است.  حسینی عهد از نصب  1۵۰۰ متر حفاظ فلزی ) گاردریل ( ، احداث 
بیش از 2۰ مورد پارکینگ و ... از ابتدای سالجاری  خبر داد.  رییس اداره  راهداری و حمل و نقل جاده ای شهرستان کبودرآهنگ  همچنین گفت:  تعمیر، 
تعریض ابنبه فنی نیز در چندین نقطه نظیر تعریض پل تقاطع کوهین طاهرلو ، تعمیر پل ابتدای محور سرابجوق و تعریض پلهای محور کیتو ازوندره حد 
فاصل روستای باغچه در دست اقدام است .  حسینی عهد افزود:  بمنظور افزایش عملکرد آبگذر های تقاطعی تنقیه دهانه پلهای کبودراهنگ سوباشی 
و سوباشی بیجار ، کبودراهنگ ویان ، محور خلعت اباد ، کیتو گمین قلعه علیصدر  و ....  انجام گرفته و برای سایر محورها نیر برنامه ریزی شده است .

آذربایجان شرقی - مســلمی: شهردار 
تبریز، نشــان  عالی شــهر تبریز را به 
نمایندگی مردم این شهر، بر سینه کریم 
مردانی آذر خیرّ بزرگ مدرسه سازی ایران 

نشاند.
در ویژه برنامه »تکریم کریم«، که با قدرشناسی از 
چند دهه فعالیت خیرخواهانه کریم مردانی آذر برگزار 
شده بود، لوح زرین، نشان عالی شهر تبریز و نشان 

عالی دوست دار کودک به مدرسه ساز بزرگ کشور اهدا شد.همچنین شهردار تبریز از پروژه تولید فیلم سینمایی با 
محوریت شخصیت خیر ملی مدرسه ساز، کریم مردانی آذر خبر داد.همچنین در این رویداد، شهردار تبریز »نشان 
عالی دوست دار کودک« را برای اولین بار به کریم مردانی آذر، به عنوان یکی از مهمترین حامیان سلامت و 
آمورش کودکان اهدا کرد.این مراسم که با استقبال گسترده شهروندان تبریزی، چهره های سرشناس این شهر، 
دانش آموزان مدارس احداث شده توسط کریم مردانی آذر، خیرین مدرسه ساز، فعالین اجتماعی و ... برگزار شد، 
برنامه های متعددی در تکریم ایشان به اجرا در آمدند.قرائت قرآن، اجرای موسیقی توسط دانش آموزان مدارس 
حاج کریم مردانی آذر، گرامیداشت نودمین سالگرد تولد، اجرای اهدای گل و شادمانی به وسیله دانش آموزان 
مدارس مردانی آذری صورت گرفت.در این مراسم، کودکان مدارس مردانی آذری به ادای احترام به پدربزرگ 
معنوی خود پرداختند.اجرای بخش های مختلف برنامه توسط کودکان و نوجوانانی که در مدارس مردانی آذر 
تحصیل کردند یا سلامت خود را در بیمارستان ایشان بازیافته اند، انجام شد.رونمایی از تمبر اختصاصی خیر بزرگ 
مدرسه ساز کشور، مجسمه سردیس کریم مردانی آذر و تصویرگری چهره کریم مردانی آذر از دیگر برنامه های 
در نظر گرفته شده در این برنامه بود که با همراهی مخاطبان این برنامه همراه شد.آئین نکوداشت تکریم کریم 
به همت ستاد ویژه گرامیداشت این خیّر بزرگ مدرسه ساز و همراهی شهرداری تبریز در سالن همایش های 

بین المللی خاوران برگزار شد.

یزد- صادقی.  مقدم- رئیس مجمع نمایندگان استان یزد با  اشاره به اینکه 
طرح ساماندهی اتباع خارجی در نوبت رسیدگی صحن علنی مجلس 
شورای اسلامی اســت گفت: دولت هم لایحه تشکیل سازمان ملی 
مهاجرت را به مجلس ارائه کرده که پس از انجام مراحل کارشناسی، 

این ۲ طرح ادغام شد.
 محمدصالح جوکار« در جلسه رسیدگی به مشکلات محله آبشور یزد افزود: این مصوبه 
کمیسیون دارای ظرفیت های خوبی از جمله ایجاد بانک هویتی و اطلاعاتی کامل از اتباع 
حاضر در کشور و همچنین پیشنهاد کفالت مطرح است که موضوعات آموزش، بهداشت و 

امنیت آنها را متقبل خواهد شد.
وی با بیان اینکه مطالبی که در خصوص اتباع در شبکه های مجازی مطرح می شود 
کذب است افزود: ثبت نام دانش آموزان اتباع در مدارس به هیچ عنوان رایگان نیست و 
همان مبالغی که مــدارس از دانش آموزان ایرانی دریافت می کنند، از اتباع نیز دریافت 

می شود.
جمع آوری آوار ناشی ازسیل سال گذشته و بازدید از وضعیت آسفالت کوچه های محله 
آبشور توسط شهرداری و بازسازی و ترمیم آن طی 1۵ روز، ساخت زمین چمن مصنوعی در 
محله توسط دستگاه های مربوطه، شناسایی سرمایه گذار جهت ساخت مجموعه ورزشی 
در زمین 2 هزار متر مربعی توســط ورزش و جوانان و معتمدین محله از مصوبات این 

جلسه بود.
بازدید از چاه های جذبی و رفع مشکل آن، رفع مشکل روشنایی خیابان شهیدان ادهمی 
و شهید دادرس در یک ماه آینده و تبدیل لامپ های گازی به ال ای دی توسط شرکت 
توزیع برق وخرید یک واحد مســکونی برای ایجاد پارکینگ محله توســط شهرداری 
،اختصاص اعتبار برای بازسازی مساجد و تسهیلات اختصاصی برای تعمیر و بازسازی 
منازل مسکونی از دیگر مصوبات این جلسه بود.1۳۰ تا 1۵۰ اتباع بیگانه در استان یزد وجود 

دارد.استان یزد یک میلیون و 2۰۰ هزار جمعیت دارد.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری البرز:

رییس اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای  شهرستان کبودرآهنگ خبرداد:

نشان  عالی تبریز بر سینه خیّر بزرگ مدرسه سازی ایران

نماینده یزد:

۵ هزار نفر در البرز، مسؤولیت برگزاری 
انتخابات را عهده دار می شوند

 بهسازی روکش آسفالت راه روستایی در کبودرآهنگ 
با اعتباری بیش از 470 میلیارد ریال 

 نشان عالی دوست دار کودک 
به مدرسه ساز بزرگ کشور اهدا شد

 طرح ساماندهی اتباع خارجی در 
نوبت رسیدگی در صحن مجلس است 

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان 
البــرز گفت: اتاق های اصناف اســتان 
بایــد در چارچوب قانــون نظام صنفی 
همه ظرفیت های قانونی موجود را برای 

حمایت کسب و کارها بکار ببندند. 
دکتر محمد انصاری در نشست مشترک با اعضای 
هیات رئیسه اتاق اصناف مرکز البرز خاطرنشان کرد: 
در مقیاس 2 میلیون و 8۰۰ هزار نفر جمعیت استان، 

بیش از یکصد هزار واحد صنفی در البرز فعالیت می کنند؛ این امر مســتلزم اعمال مدیریت بسیار قوی و 
پویا در روند امور و نیازمند نظارت دقیق اســت.وی ادامه داد: کثرت موجود می تواند از یک سو با مدیریت 
صحیح به افزایش رقابت در ارتقای خدمات و کاهش قیمت ها و در سویی دیگر، با عدم نظارت اصولی به 
ضریب صعودی قیمت ها منجر شود.مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز تاکید کرد: علیرغم افزایش 
تحریم ها، روند تولید در کشور و در استان البرز رو به رشد است و خوشبختانه هیچگونه کمبودی به لحاظ 
تامین کالایی در کشور و استان مشاهده نمی شود، با این حال از اصناف منصف و در راس آنها از اتاق های 
اصناف و اتحادیه های تحت پوشش انتظار داریم به آرامش موجود در بازار کمک نمایند و در تامین حقوق 
مصرف کنندگان بیش از پیش سهم بسزای خود را ایفا کنند. انصاری با اشاره به ظرفیت عظیم اصناف در حوزه 
مسئولیت های اجتماعی، گفت: اتاق اصناف از تشکل های بسیار مهم اقتصادی کشور است که از اختیارات و 
امکانات قانونی مناسبی برخوردار است و می تواند از فرصت های موجود در راستای توسعه فرهنگی و مسؤلیت 

های اجتماعی بهره برداری نماید.
وی در پایان تصریح کرد: یکی از مهم ترین کارکردهای تشکل های بخش خصوصی، ظرفیت مشاوره ای 
آنها در روند تصمیم گیری هاست و انتظار می رود این مجموعه ها در توجه به نظریات و دیدگاه های افراد 

باسابقه و پیشکسوتان خود پیشگام باشند.

- مسلمی:  آذربایجان شرقی 
شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
تبریز گفت: برای تامین نیازها 
و اولویت های سالمندان، کنار 
ایشان ایســتاده ایم و برای 
بهبود شــرایط آنها در شهر 

تلاش می کنیم.
شــهرام دبیری در ویژه برنامه »در 

سایه سار تجربه« که به همت سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری تبریز و همزمان با 
روز جهانی سالمندان برگزار شده بود، اظهار داشت: فراهم کردن امکانات مناسب برای سالمندان 
از اولویت های شورای اسلامی شهر در این حوزه است و امیدواریم در تحقق این امر موفق باشیم.

وی خاطرنشان کرد: سالمندان دنیای تجارب بی بدیل هستند و ما باید ضمن احترام گذاشتن به 
این تجارب از این تجارب نیز بهره مند شویم.دکتر دبیری با بیان اینکه تجارب این افراد، همواره 
می تواند برای نسل های جدید درس آموز و قابل ارجاع باشد، افزود: فراهم ساختن بستری که 
بتوان در آن از این تجارب برای نسل های بعدی، استفاده شود بسیار مهم است.رئیس شورای 
اسلامی شهر تبریز با اشاره به اقدامات صورت گرفته که قرار است در قالب »کارت منزلت« به 
بازنشستگان اعطا شود، افزود: با راه اندازی این طرح، استفاده از امکانات شهری برای سالمندان 
به صورتی بهتر و بیشتر فراهم خواهد آمد.وی همچنین با اشاره به مصداق هایی از آیه و روایت 
های اسلامی که به لزوم احترام بر سالمندان اشاره دارد، اظهار دارد، بر لزوم استفاده این تجارب 
تاکید کرد.لازم به ذکر است که ویژه برنامه »در سایه سار تجربه« با محوریت تبیین محورهای 
مرتبط با حیات مناسب برای سالمندان، ایجاد بسترها و تقویت زیرساخت ها و نیز استفاده از 
توان مجموعه ها در بدنه جامعه، به همت سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری تبریز 
و با همراهی شورای سالمندان استان، استانداری آذربایجان شرقی، شورای اسلامی شهر تبریز، 

شهرداری تبریز و اداره کل بهزیستی استان در فرهنگسرای بزرگ الغدیر برگزار شد.

مدیرکل صمت استان البرز تاکید کرد:

رئیس شورای اسلامی شهر تبریز:

ضرورت بکارگیری ظرفیت های قانونی 
اتاق اصناف در حمایت از کسب و کارها

 کارت منزلت به بازنشستگان
 اعطا می شود


